

+

CINNEA[®]
Wellness & Style

WELLNESS LATSCHEN

mit eingearbeitetem Zimtpulverkern



REVITALISIERT DIE FUSSREFLEXZONEN
FÜR GESCHMEIDIGE FUSSSOHLEN
FRISCHER UND INSPIRIERENDER DUFT
FÖRDERT DAS GANZHEITLICHE WOHLBEFINDEN

Frage zum Produkt?
+ 49 04402 9166 707
(Festnetzpreis)
www.cinnea.de



DIE NATUR UNTER DEN FÜSSEN ERLEBEN

Die Innensohle aus natürlichen Materialien wie Binsen, Luffa oder Jute sorgt in Kombination mit der eingearbeiteten Zimt- und Kräuterfüllung für ein Wellnesserlebnis an den Füßen. Die ätherischen Öle entfalten beim Laufen nach und nach ihre ausgesprochen wohltuende Wirkung. Dabei werden die Fußmeridiane durch die Struktur der Innensohle sanft massiert. Es entsteht ein angenehmes Laufgefühl, wie auf frisch gemähtem Gras.

NACHHALTIG UND UMWELTBEWUSST

Cinnea® Wellness Latschen werden in der firmeneigenen Fabrik in Vietnam von Hand gefertigt. Natürliche Rohstoffe sowie faire Anbau- und Arbeitsbedingungen sind der Garant für die Qualität der Marke Cinnea®.



WELLNESS SLIPPERS

with incorporated cinnamon powder

REVITALIZES THE FOOT REFLEX ZONES
FOR SOFT FEET
FRESH AND INSPIRING SCENT
PROMOTES HOLISTIC WELL-BEING

EXPERIENCE NATURE UNDER YOUR FEET

The insole made of natural materials such as rushes, loofah or jute, combined with the incorporated cinnamon and herb filling, generates a wellness experience for your feet. The essential oils gradually develop their extremely beneficial effect while walking. The foot meridians are gently massaged through the structure of the insole. The result is a pleasant walking experience, as if on freshly mown grass.

SUSTAINABLE AND ENVIRONMENTALLY CONSCIOUS

Cinnea® Wellness slippers are hand-crafted in the company's own factory in Vietnam. Natural raw materials as well as fair cultivation and working conditions are the guarantee for the quality of the Cinnea® brand.

For more information
please visit our website:
www.cinnea.com



These contain natural materials with a herbal filling - please avoid contact with water. In case of moisture or excessive perspiration, simply place the slippers to dry at room temperature in a warm, dry place (not directly next to heat sources).

Do not wash - simply brush off dirt or clean with a slightly damp cloth.

We recommend changing Cinnea® Wellness slippers after approx. 6 to 8 months, as the effect of the cinnamon-herb filling wears off after this time.

Insole: / loofah / jute



Filling: Cinnamon, ginger
Outsole: EVA

Do not use if you are allergic to any of the ingredients.

Es handelt sich um natürliche Materialien mit Kräuterfüllung – bitte Kontakt mit Wasser vermeiden. Bei Feuchtigkeit oder starker Schweißbildung die Latschen zum Trocknen einfach bei Raumtemperatur an einen warmen, trockenen Ort (nicht direkt an Wärmequellen) legen.

Nicht waschen – Verschmutzungen einfach ausbürsten oder mit einem leicht-feuchten Tuch reinigen.

Wir empfehlen, **Cinnea® Wellness Latschen** nach ca. 6 bis 8 Monaten zu wechseln, da die Wirkung der Zimt-Kräuterfüllung nach dieser Zeit nachlässt.

Innensohle:



Füllung: Zimt, Ingwer
Sohle: EVA

Bei Allergie gegen einen der Bestandteile nicht verwenden

CINNEA[®]
Wellness & Style

www.cinnea.de

Cinnea GmbH
Schulstr. 50, 26180 Rastede
Germany

Made in Vietnam

